
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 15. 6. 2020

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na 

rok 2020 – Ing. Klára Leskovjanská
3. Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 – 2022 - Bc. Gyüréková
4. Návrh na zmenu organizácie  dopravy a dopravného značenia  – poslanecký návrh – 

Mgr. Drengubiak
5. Správa zo šetrenia plechových garáží na území mesta – Ing. Hanuštiak
6. Podnet z Komisie výstavby, ÚP, ŽP a MK – Mgr. Halyák
7. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
7.1 Parkovanie na miestach vyhradených pre invalidov – informatívna správa – R. Ocelník
7.2 VZN o podmienkach prevádzkovania hazardných hier – návrh – Mgr. Halyák
7.3 VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb – návrh na   
      zmenu – Mgr. Halyák 
8. Rôzne
9. Diskusia

    10. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov komisie  a  oboznámil  ich  s  
programom rokovania.  Tajomník  komisie  uviedol,  že  svoju neúčasť na zasadnutí  komisie 
ospravedlnil Roman Piku.

Uznesenie  č.  01/06/2020: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  15.  6.  2020 
podľa pozvánky, s doplnením bodov 7.1, 7.2 a 7.3.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová, Piku) 
                   

K bodu  č.  2:  Návrh rozpočtu mesta na rok 2020 vrátane rozpočtov rozpočtových a 
príspevkových organizácií – Ing. Klára Leskovjanská

Ing. Klára Leskovjanská uviedla materiál. Členovia komisie sa pýtali Ing. Leskovjanskej na 
aktuálnu finančnú situáciu mesta. 
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Uznesenie č.  02/06/2020: Komisia odporúča schváliť  rozpočet  mesta na rok 2020 vrátane 
rozpočtov  rozpočtových  a  príspevkových  organizácií  s nasledovnou  zmenou:  presunúť 
20 000,-  eur  z položky  „detské  ihriská“  na  položku  „verejné  osvetlenie“  (na  osvetlenie 
parkovísk na Dúhovej ul., pri ZŠ akad. Jura Hronca a Szilvássyho ulici). 

Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 1 (Ocelník)
                    Neprítomní: 2 (Piku, JUDr. Kerekešová) 

K bodu č. 3: Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 – 2022 - Bc. Gyüréková

Uznesenie č. 03/06/2020: Komisia odporúča schváliť Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na 
roky 2020 – 2022.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 1 (JUDr. Kerekešová)

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

 K bodu č. 4: Návrh na zmenu organizácie dopravy a dopravného značenia – poslanecký 
návrh –    Mgr. Drengubiak

Členovia komisie sa zhodli v tom, že problematiku treba riešiť komplexne.

Uznesenie  č.  04/06/2020: Komisia  odporúča  žiadosti  vyhovieť  a požiadať  dopravného 
inžiniera na ODI o vyjadrenie k prípadnému zjednosmerneniu ďalších miestnych komunikácií 
v meste.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)
 

K bodu č. 5: Správa zo šetrenia plechových garáží na území mesta – Ing. Hanuštiak

Uznesenie č. 05/06/2020: Komisia:
a)  žiada  MsÚ  riešiť  odstránenie  plechových  garáží  a vydanie  bezdôvodného  obohatenia 
spätne za neoprávnené užívanie verejného priestranstva
b) neodporúča umiestňovanie ďalších plechových garáží na území mesta
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Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu č. 6: Podnet z Komisie výstavby, ÚP, ŽP a MK – Mgr. Halyák

Uznesenie  č.  06/06/2020: Komisia  odporúča,  aby  mesto  prijalo  primerané  opatrenia  na 
zvýšenie  bezpečnosti  chodcov  a aby  mestská  polícia  zvýšila  dohľad  nad  bezpečnosťou 
a plynulosťou cestnej premávky v uvedených lokalitách.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu č. 7: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 07/06/2020: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu  č.  7.1:  Parkovanie  na  miestach  vyhradených  pre  invalidov  –  informatívna 
správa – R. Ocelník

Uznesenie  č.  08/06/2020: Komisia  odporúča,  aby  sa  v prípadoch,  ak  majú  občania 
pochybnosti o správnosti  parkovania vozidiel,  bez zbytočného odkladu obrátili  na mestskú 
políciu.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)
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K bodu č. 7.2: VZN o podmienkach prevádzkovania hazardných hier – návrh – Mgr. 
Halyák

Uznesenie č. 09/06/2020: Komisia neodporúča schváliť uvedené VZN.

Hlasovanie: Za: 0
        Proti: 4 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, Mgr. Gonos)          
        Zdržal sa: 2 (Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová) 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu č. 7.3: VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb 
– návrh na zmenu – Mgr. Halyák 

Uznesenie  č.  10/06/2020:  Komisia  odporúča  schváliť  zmenu  VZN  podľa  predloženého 
návrhu.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu č. 8: Rôzne

Mgr. Drengubiak zaslal  komisii  materiál,  v ktorom poukázal  na to,  že konáre stromov na 
viacerých miestach zasahujú do miestnych komunikácií.

Uznesenie č. 11/06/2020: Komisia odporúča riešiť tento problém prostredníctvom mestskej 
polície.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, 
                               Ing. Hanuštiak)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0 

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Piku)

K bodu č. 9: Diskusia

JUDr. Kerekešová uviedla, že pri novej herni oproti MsÚ sú 2 betónové kocky. Položila si 
otázku: Nejde o záber verejného priestranstva?

Uznesenie č. 12/06/2020: Komisia odporúča, aby to preveril MsÚ.
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K bodu 10: Záver

Predseda  komisie  poďakoval  prítomným za  účasť  a zaželal  im  príjemné  prežitie  obdobia 
letných prázdnin.

          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


